
Referat af møde nr. 276 den 18. september 2024 kl. 19.00 i Beboerhuset, Underhuset. 

Fraværende: Jørgen, Mads.

1. Godkendelse af dagsorden.
Ingen bemærkninger.

2. Godkendelse af referat fra møde nr. 275 (er tidligere udsendt, men vedhæftes).
Ingen bemærkninger.

3. Der holdes ekskursion for Teknisk Udvalgs medlemmer vedr. vision Egådalen den 30.9.2024.
Der holdes Åbent By arrangement i Elev i weekenden den 21 og 22 september.
Det ser ud til at kommunen aktivt nu tager over i processen om evt. ændring af samarbejdsaftalen 
mellem fællesråd og kommunen.
I byrådet er der stillet forslag om særlig afsættelse af midler bl.a. til støtte af fællesrådenes 
kommunikationsopgaver.
I byrådet er der stillet forslag om afsætning af midler til etablering af cykelsti langs letbanen mellem 
Nye og Lisbjerg.
Chefredaktøren for Aarhus Stiftstidende henstiller, at man undlader benævnelsen Gun City.
REMA1000 afholder arrangement ved det blå center den 29.9.
Fællesrådet var repræsenteret ved Tommy ifm. skovrejsning den 14.9.
Ifm. Festugen er der produceret en plakat om fællesrådet.

4. Borgermøde og pjece om lokalsamfundsbeskrivelsen. Tidsplan m.v. (Afhængig af hvor langt udvalget 
er mht. pjecen udsender Peter et udkast/resultat.). Der satses på borgermøde i Idrætscenteret den 
6. november kl. 19.00. Pjece omdeles i uge 43.

5. Drøftelse af om vi skal deltage sammen med de øvrige fællesråd rundt om Djurslandmotorvejen i et 
foretræde for Teknisk Udvalg om støjhandlingsplanen. (Forbehandlet i Infrastrukturudvalget).
Steffen giver besked om at vi deltager.

6. Erfaringer og evt. ønsker om yderligere 40 km/timen begrænsninger i vores område. (Forbehandlet i 
Infrastrukturudvalget). Infrastrukturudvalget peger på, at et forsøg med 40 km/timen på alle 
boligveje.

7. Evaluering af receptionen ifm. kåringen af årets borger. Enighed om at arrangementet var vellykket.
8. Ansøgning til Realdania om et ”Fællestag” til opsætning på/ved festpladsen. Kommunen har 

godkendt at vi ansøger Realdania. Proces og forankring af ansøgningsproceduren. Vi satser på at 
søge i 2025. Ansøgningen kan formentlig blive en del af det projekt, som vi i januar er inviteret til om 
udvikling af området via et såkaldt deltagerbudget. Vi afsøger muligheden for at samle flere 
interesserede fra lokalområdet.

9. Økonomi. (Materiale udsendes af Peter).
Ingen bemærkninger.
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Eventuelt.
Der blev afholdt et stort fodboldstævne den 14.9. Der deltog rigtig mange mennesker, hvilket ikke 
kunne undgås at blive bemærket af de omkringboende.
Næste møder: den 16.10, den 20.11, (den 18.12 evt.), Fu møde og nytårskur den 15.1.2025.
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Kommunikation
Forsøg med 40km/timen begrænsning
Borgermødet.

Hilsen Flemming


